
D E L I V E R I N G  A W A R D - W I N N I N G
C O N T E N T  T O  T H E  W O R L D

与世界分享优质内容

S C R I P T E D



THE DRIVER 
Jianyi (Kaiser Chuang) was a mob enforcer for a notorious underworld gang in Japan. He decided to leave 
the organization for the sake of his family, but that led to the killing of his wife and unborn child. He took 
revenge and killed the leader of the gang right in front of his young daughter. 

To escape his past, Jianyi changed his face and assumed a new identity. He fled to Singapore to start a new 
life as a driver, and unwittingly becomes a vigilante-samaritan who helps those in trouble when the law 
couldn’t. Just as he thinks this is his path to redemption, he meets Zi Xin (Jesseca Liu), who looks exactly like 
his dead wife. With the mysterious appearance of Zi Xin, his past deeds soon catches up with him again,  
re-opening his age-old wounds. Who exactly is Zi Xin and how is she connected to his past? Jianyi realises 
that no matter how hard he tries to run, he simply cannot outrun his past…  

Cast:	 Kaiser Chuang, Jesseca Liu, Sunny Pang, Ruby Yap, Fabian Loo, Wang Yu Qing
 
伺机
建一（庄凯勋）曾经是日本黑社会集团–山口组织，的头目之一。可是为了家庭，他选择退出江湖，离开这腥

风血雨的生活，与爱妻平淡度过余生。但过去却没有放过他，总是追缠着他。仇家追上门，把妻子还有未出生

的宝宝杀死。爱妻的死让他痛不欲生，他为了报仇，找上了杀妻凶手，把他给杀了。可是，幼小的女儿却目睹

到这个血腥的一幕 ...

他最终隐姓埋名，来到了新加坡，当上了一个电召车伺机。他只想安静的过普通生活，但无意中成为了

行侠仗义的 “追踪者”，专门惩罚那些被法律疏忽的不良之徒。当他在为自己的过去赎罪时，一名叫子欣 

（刘子绚）的神秘女子出现在他眼前，而这个女子跟他已故的妻子长得一摸一样！子欣的出现让他的过去渐渐

浮现上来，打开了过去的创伤。子欣并不是一个简单的人物，她究竟是谁？她是不是与建一的过去有关？建一

发现他是怎么逃也逃不出过去的阴影，而黑暗的过去总是找上他 ...　　

演员：	庄凯勋、刘子绚、冯推守、狄妃、吕杨、王昱清
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